
Acta Sessió extraordinària del Ple de 13 de juliol de 2015 
 

Quan són les 16:00 hores del divendres 13 de juliol de 2015, es reuneix al 
Saló d’Actes de la Casa Consistorial per celebrar sessió extraordinària en 
primera convocatòria el ple de l’ajuntament sota la presidència del 
Batle, Sr. Mateu Ferrà Bestard i  hi assisteixen els següents regidors:, el Sr. 
Joan Peralta Palmer, la Sra. Aina Torres Capó i el Sr. Antoni Vives 
Gelabert, per part de Proposta per les Illes Balears, i el Sr. Francesc 
Albertí Picornell, la Sra. Margalida Seguí Albertí i el Sr. Marc Tomàs 
Sanchez per part de Assemblea per Banyalbufar i es Port.  
 
Es troba present la Secretaria de la Corporació, la Sra. Catalina Eva 
Alemany Covas que dóna fe de l’acte. 
 
El President declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents 
assumptes dins l’ordre del dia:  
 
Amb caràcter previ, el Sr. Francesc Albertí demana que es procedeixi al 
debat i votació sobre la possible inclusió d’un nou punt a l’ordre del dia 
aportat en el acte pel seu grup municipal. 
 
Es reparteixen còpies de la moció, anomenada “”Moció per una bona 
convivència” i s’inicia el debat per part del propi Sr. Francesc Albertí 
exposant que es un punt relacionat amb els punts inclosos en l’ordre del 
dia ja que es tracta de propostes d’acord relatives a la propietat de Son 
Coll en es Port d’es Canonge. 
 
Tot i debatre sobre el fons de l’asumpte el debat té lloc abans de la 
votació sobre la inclusió de l’assumpte a l’ordre del dia, motiu pel qual, i 
vist el resultat de la votació no es transcriu. 
 
Es procedeix a la votació quedant denegada la inclusió per majoria 
absoluta amb els vots en contra dels Srs. Mateu Ferrà Bestard, Aina Torres 
Capó, Joan Peralta Palmer i Antoni Vives Gelabert i els vots a favor dels 
Srs. Francesc Albertí Picornell, Margalida Seguí Albertí i Marc Tomàs 
Sanchez. 

 
1.- Aprovació de la urgència de la sessió. 
 
El Sr. Batle procedeix explicar que el motiu de la urgència es la inminent 
celebració de la festa privada de la propietat Son Coll que té lloc cada 
estiu. Fins avui la propietat de Son Coll es limitava a informar 
telefònicament o mitjançant un simple escrit de la celebració de la 
festa, l’any passat va esser un desastre pel nombre excessiu de 
convidats i les peculiaritats de la carretera del Port que va quedar 
colapsada durant hores i van esser els propis contractats de Son Coll els 



que dirigiren el trànsit. La Llei d’Activitats estableix la necessitat de 
sol�licitar autorització a l’ajuntament per realitzar activitats d’aquest tipus 
i per altra banda, es preveu que l’ajuntament haurà de comptar amb 
policies d’altres ajuntaments, material de senyalització i altres elements si 
volem que enguany la festa no suposi un perill per la seguretat de les 
persones, per aquest motiu i atesos els costos que això pot suposar per 
un municipi petit com es el nostro s’ha considerat necessari tenir una 
ordenança que reguli les taxes a pagar en casos d’activitats privades 
que provoquin la presa de mesures extraordinaries a l’ajuntament així 
com una ordenança fiscal per la tramitació de les llicències d’activitats 
més actualitzada, i no podem esperar a que la festa ja s’hagi fet ja que 
no podrem sufragar la despesa necessària. 
 
APROVADA LA URGÈNCIA FAVORABLEMENT PER UNANIMITAT 
 
2.- Aprovació, si s’escau, de l’ordenança fiscal reguladora de la taxa 
per serveis especials de vigilància i altres de competència municipal. 
 
Prèvia lectura i exposició d’aquest punt de l’ordre del dia que efectua el 
Batle, el ple de l’ajuntament, procedeix al seu debat: 
 
El Sr. Francesc Albertí diu que considera que l’ordenança només es 
refereix a una part del problema i no s’arriba al fons de l’assumpte, 
s’han de contemplar els problemes de tot tipus que genera als veins i a 
l’entorn i pregunta a la secretaria pel termini legal per aplicació de 
l’ordenança. 
 
La Sra. Catalina Eva Alemany Covas respon que es procedirà a la 
publicació de l’aprovació inicial donant un termini de 30 dies 
d’exposició pública per efectuar al�legacions i passat aquest termini si 
no n’hi ha hagut s’entendrà definitivament aprovada i es publicarà 
l’anunci d’aprovació definitiva. Tambè informa que segons la llei 
d’activitats les festes, com la de Son Coll es consideren activitats no 
permanents majors i que s’ha de sol�licitar l’autorització a l’ajuntament 
amb un termini d’antelació de 30 dies previs a la seva celebració. 
 
El Sr. Francesc Albertí diu que el seu grup s’abstendrà. 
 
Es procedeix a la votació en la que voten a favor els Srs. Mateu Ferrà 
Bestard, Aina Torres Capó, Joan Peralta Palmer i Antoni Vives Gelabert i 
s’abstenen els Srs. Francesc Albertí Picornell, Margalida Seguí Albertí i 
Marc Tomàs Sanchez. 
 
El ple de l’ajuntament, per majoria absoluta, ACORDA: 
 



Primer.- Aprovar inicialment l’ordenança fiscal reguladora de la taxa per 
serveis especials de vigilància d’establiments i altres de competència 
municipal motivats per activitats que exigeixin la seva prestació. 
 
Segon.- Ordenar la publicació del text de l’ordenança exposant-la al 
públic per un termini de 30 dies durant els quals es podran fer 
al�legacions, informant que en cas que no s’en facin, l’ordenança 
s’entendrà definitivament aprovada. 
 
APROVADA FAVORABLEMENT PER MAJORIA ABSOLUTA 
 
3.- Aprovació, si s’escau, de l’ordenança fiscal reguladora de la taxa 
per la tramitació de llicències d’activitats. 
 

Prèvia lectura i exposició d’aquest punt de l’ordre del dia que efectua el 
Batle, el ple de l’ajuntament, inicia el seu debat: 
 
El Sr. Francesc Albertí es reitera en els mateixos arguments donats en el 
punt anterior per motivar l’abstenció del seu grup municipal. 
 
Es procedeix a la votació en la que voten a favor els Srs. Mateu Ferrà 
Bestard, Aina Torres Capó, Joan Peralta Palmer i Antoni Vives Gelabert i 
s’abstenen els Srs. Francesc Albertí Picornell, Margalida Seguí Albertí i 
Marc Tomàs Sanchez. 
 
El ple de l’ajuntament, per majoria absoluta, ACORDA: 
 
Primer.- Aprovar inicialment l’ordenança fiscal reguladora de la taxa per 
la tramitació de llicències d’activitats. 
 
Segon.- Ordenar la publicació del text de l’ordenança exposant-la al 
públic per un termini de 30 dies durant els quals es podran fer 
al�legacions, informant que en cas que no s’en facin, l’ordenança 
s’entendrà definitivament aprovada. 
 
APROVADA FAVORABLEMENT PER MAJORIA ABSOLUTA 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 17:45 hores el Batle aixeca 
la sessió, de la que s’estén la present Acta i de la que jo com a 
Secretaria en dono fe amb el vist i plau del Sr. Batle. 
 
Banyalbufar, 13 de juliol de 2015 
 
 
El Batle 
Mateu Ferrà Bestard 


